

شروط وأحكام عرض الخصم من AliExpress
لبطاقات ماستركارد من مصرف الهلال

Terms and Conditions for the Al Hilal Bank Mastercard Cards
Discount Promotion on AliExpress

This is a limited time offer and will run between 17 August 2026 and 26 August 2026.	هذا العرض لفترة محدودة ويسري من 17 أغسطس 2026 وحتى 26 أغسطس 2026.
Al Hilal Bank Mastercard Credit and Debit Cardholders can enjoy an exclusive EGP 100 discount on orders placed via the AliExpress website or app with a minimum spend of EGP 300. Shipping fees are not included in the minimum spend calculation.	يمكن لحاملي بطاقات ماستركارد الائتمانية وبطاقات الخصم من مصرف الهلال الاستفادة من خصم حصري بقيمة 100 جنيه على الطلبات التي يتم إجراؤها عبر موقع أو تطبيق AliExpress عند إنفاق 300 جنيه كحد أدنى، ولا تحتسب رسوم الشحن ضمن الحد الأدنى للإنفاق المطلوب.
Discount is valid for use twice during the offer period.	يكون الخصم صالحاً للاستخدام مرتين خلال فترة العرض.
Discount code cannot be combined with gift vouchers or another promotion code	لا يمكن استخدام رمز الخصم بالتزامن مع قسائم الهدايا أو أي رمز ترويجي آخر.
Discount code is not valid for products that are already discounted.	لا يسري رمز الخصم على المنتجات المخفضة مسبقاً.
Al Hilal Bank reserves the right to cancel the offer at any time without disclosing any reason to the Cardholder.	يحتفظ مصرف الهلال بحقه في إلغاء العرض في أي وقت دون الإفصاح عن أي سبب لحامل البطاقة.
Discount offer is not applicable if payment is made using Apple Pay or any other Mobile Wallet.	لا يسري هذا الخصم عند السداد باستخدام Apple Pay أو أي محفظة إلكترونية أخرى.
The Bank reserves the right to amend, withdraw, or supplement these Promotion Terms at any time, by providing notice in accordance with applicable laws and regulations.	يحتفظ المصرف بحقه في تعديل أو سحب أو استكمال هذه الشروط والأحكام الخاصة بالعرض الترويجي في أي وقت، وذلك من خلال إشعار يتم تقديمه وفقاً للقوانين والأنظمة المعمول بها.

إن مصرف الهلال مرخص ومنظم من قبل المصرف المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة ومن قبل هيئة الأوراق المالية والسلع والترخيص رقم 601035 للعمل في النشاط الترويجي.

Al Hilal Bank PJSC is licensed and regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates and by the Securities and Commodities Authority under license 601035, to practice the activity of Promotion.